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Indledning 
2022 blev heldigvis året, hvor alt blev normaliseret ovenpå COVID-19 med hensyn til at dyrke en masse 

aktivitet. Det blev dog også året, hvor vi skulle få de tidligere aktive tilbage hos os igen, hvilket har vist sig at 

være en meget stor udfordring. Det ses tydeligt på vores medlemstal, som er faldet drastisk med 7.000 

medlemmer, så vi nu er nede på 45.701. Lidt positivt at vi er gået frem med 7 klubber. 

Ved repræsentantskabsmødet i april blev det vedtaget at reducere antal medlemmer med et medlem i 

bestyrelsen således at Jeanette Thornberg (formand), Gitte Nielsen (næstformand), Palle Lindstrøm 

(økonomiansvarlig) samt bestyrelsesmedlemmerne Kim Christiansen, John Vinding Petersen og Mari-Ann 

Egeskov Madsen. 

Vi har i årets løb afholdt 9 bestyrelsesmøder, hvor bestyrelsen efter repræsentantskabsmødet primært har 

haft stort fokus på det faldende medlemstal. Vi har haft møde med generalsekretær Mette Mandrup fra 

Dansk Firmaidræt om vores udfordringer, og da forbundet kunne se det store potentiale vi har i Firmaidræt 

Storkøbenhavn, blev der sat alle ressourcer ind for at få kick startet os igen. Læs mere i beretningen. 

I oktober ekskluderede vi formand for fodboldudvalget Michael Kofoed, da han flere gange modarbejdede 

bestyrelsen og vi ikke fandt, at han levede op til de værdier, som en leder i Firmaidræt Storkøbenhavn skulle 

kendetegnes ved.  

Ved udgangen af 2022 var det desværre nødvendigt at nedlukke vores gokart afdeling, da der ingen aktivitet 

havde været gennem et par år. Den primære årsag var mangel på frivillige. 

Bestyrelsen har besluttet, at vi ikke længere vil benytte forkortelsen FSKBH (undtaget er dog: 

www.fskbh.dk), men derimod vores fulde navn Firmaidræt Storkøbenhavn. Vi vil opfordre alle til fremover 

at omtale vores forening ved navn.  

 

 



 

Side 4 af 23 
 

Dansk Firmaidræt 
Firmaidræt Storkøbenhavn hører naturligvis fortsat til under Dansk Firmaidræt – i daglig tale kaldet 

Firmaidrætten.  

Medlemstallet for 2022 i Dansk Firmaidræt var 358.496 mod 354.953 i 2021, hvilket er en lille fremgang på 

3543 medlemmer.  

Dansk Firmaidræt afholder hvert år formandsmøde, hvor vi altid er repræsenteret med medlemmer fra 

bestyrelsen. Hvert andet år afholdes repræsentantskabsmøde, og her er vi ligeledes repræsenteret. 

Dansk Firmaidræt har en strategi ”Et sjovere Danmark i bevægelse”, der udløber med udgangen af 2023. 

Derfor er arbejdet med Strategi 2027 allerede godt i gang – en proces hvor Firmaidræt Storkøbenhavn 

sammen med de øvrige firmaidrætsforeninger naturligvis også bidrager ved workshops og formandsmøde. 

Firmaidræt Storkøbenhavn har stadig repræsentanter i Dansk Firmaidræt. Jeanette Thornberg er 

medlem af Styrelsen, Helle Gram Quist formand for kollegamotionsudvalget samt Bodil Kjærgaard 

medlem af kommunikationsudvalget. 

 

Medlemsstatistik 
Dansk Firmaidrætsforbund indførte for nogle år siden kollegamotion, som en del af deres strategi. 

Kollegamotion er alle de aktiviteter, bevægelse og motion, som laves sammen med kollegaerne. Det kan 

være fællesmotion en fast ugedag, pause aktiviteter med kollegaerne, deltagelse i løb og 

motionskampagner. Klubberne er desværre ikke så gode til at registrere kollegamotion. Det betyder mindre 

tilskud til Firmaidræt Storkøbenhavn, og derved kan klubberne komme til at betale mere i fx kontingent. 

Klubindberetningerne pr. 1. januar 2023 viste et samlet aktivitetsmedlemstal på 45.701 mod 52.736 sidste 

år, og medlemsklubber fordelt på 231 medlemsklubber, hvilket betyder, at vi i 2022 har haft en fald på 

ca.7.000 aktivitetsmedlemmer og en tilgang på 7 klubber. Firmaidræt Storkøbenhavn har igen haft en stor 

nedgang i medlemsantal. Firmaidræt Storkøbenhavn har desuden 34 enkeltmedlemmer. 

 

Regnskab 2022 

 

Samlet driftsregnskab 2022 
Det samlede driftsresultat udviser et underskud på i alt 16.492 kr.  

I beløbet er indregnet en udgift til projektering og kravspecifikation af tagrenovering på 95.014 kr. på hallen. 

Denne udgift er ikke medregnet i budget for 2022. 

Den ordinære drift har således resulteret i et overskud på 78.522 kr. I budgettet for ordinær drift i 2022 var 

der regnet med et underskud på 108.965 kr.  
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Årsregnskabet kan specificeres således: 

Regnskab 2022 – nettoudgifter (hele kroner)  
 2020 2021 2022 Budget 2022 

FSKBH-anlæg, ordinær drift -352.963 -230.969 -392.215 -232.000 

Administration og bestyrelse 142.987 -42.058 395.502 345.899 

Idrætsafdelinger i alt -57.585 -21.592 -58.443 -4.934 

Renter og udbytte -9.675 -2.081 -23.366 0 

Resultat af ordinær drift -277.236 -296.700 -78.522 108.965 

Ekstraordinære udgifter 0 806.049 95.014 0 

Driftsresultat i alt -277.236 509.349 16.492 108.965 

 

Den store afvigelse mellem budget og det faktiske regnskab skyldes i hovedtræk, at overskud på FSKBH-

anlæg er væsentligt højere end forventet. Særligt har udlejning af badmintonbaner bidraget til denne store 

indtægt. 

Som følge af den store nedgang i aktiviteterne under Covid-19 var det ligeledes forventet, at kvartalstilskud 

fra Dask Firmaidræt ville blive stærkt reduceret. Dette tab har imidlertid ikke været så stort som forventet, 

så der på denne post er en merindtægt på ca. 40.000 kr. i forhold til budget. 

Endelig har overskud fra udvalgene under ét været større end forventet. 

 
Efter 2 år med restriktioner som følge af Covid-19, er aktiviteterne nu på vej mod et niveau som før 

pandemien. Desværre må det konstateres, at en del aktiviteter fortsætter med en tilbagegang, idet 

nedlukningerne og restriktionerne har medført en ændret tilgang til motionsaktiviteter. Samtidig er en 

række firmaer fortsat tilbageholdende med at tillade medarbejderne deltagelse i fælles idrætslige 

aktiviteter. 

På baggrund af disse overordnede tendenser finder bestyrelsen, at årets regnskabsresultat er 

tilfredsstillende. 

 

Medlemsudviklingen 
Covid-19 pandemien har sat sine tydelige spor i såvel medlemsudviklingen som i aktivitetstallene. 

Al indendørs idræt har været lukket ned i lange perioder, og tilsvarende har udendørs aktiviteter 

været underlagt begrænsninger. Det har medført fald i antallet af medlemmer inden for alle 

kategorier. Desværre synes faldet at fortsætte i regnskabet for 2022, hvilket skønnes at bero på 

ændrede motionsvaner efter nedlukningerne og restriktionerne under Covid-19. 
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De indberettede tal for 2019 

indeholder som noget ekstraordinært 

også deltagelse i DHL-stafetten, hvilket 

ikke gør sig gældende for øvrige år. 

Grunden til dette er ændrede regler 

for aktivitetsregistrering. 

 
 

 
 
 
 
 
 
Enkeltmedlemmer er faldet i antal, 

hvilket skønnes at skyldes nedlukning af 

indendørs aktiviteter under Covid-19, 

samt ændrede motionsvaner herefter.  

Det årlige kontingent for 

enkeltmedlemmer er 100 kr. 

 

 

 

 

 
 

Kontingentgruppe 1 omfatter klubber, 

der deltager i op til 3 aktiviteter. 

Det årlige kontingent for denne gruppe er 

600 kr. 
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Kontingentgruppe 2 omfatter klubber, 

der deltager i fra 4 til 6 aktiviteter. Det 

årlige kontingent for denne gruppe er 

1.200 kr. 

 

Kontingentgruppe 3 omfatter klubber, 

der deltager i 7 eller flere aktiviteter. Det 

årlige kontingent for denne gruppe er 

1.800 kr. 

 

 

 

 

 

Aktivitetstilskud fra Dansk Firmaidræt 

har gennem en længere årrække været 

for nedadgående. Tilskud beregnes ud fra 

vores antal af aktivitetsmedlemmer i 

forhold til det samlede antal 

aktivitetsmedlemmer på landsplan.  

Som følge af Covid-19 har der været et 

større fald i disse indtægter, der er en 

væsentlig kilde til finansiering af vores 

fællesudgifter til administration.  

Det faldende aktivitetsniveau giver en 

stor usikkerhed om indtægt i tilskud fra 

Dansk Firmaidræt i 2023 og fremover, 

idet den samlede pulje, der fordeles mellem foreningerne i forhold til aktivitet forventes uændret.   

 

Faldet i medlemskontingenter synes at være standset, men indtægten ligger fortsat lavt i forhold til årene 

før Covid-19. Der er i budget 2023 regnet med uændret kontingentsats for alle typer af medlemskab. 

 

FSKBH-anlæg 
Under posten FSKBH-anlæg registreres alle udgifter og indtægter vedrørende idrætshallen, tennisbanerne 

og parkeringsarealet. Posten viser i regnskabet et overskud på 297.201,14 kr.  

I dette beløb er indregnet en ekstraordinær udgift til rådgivning, projektering og udbudsmateriale for 

renovering af taget på hallen for i alt 95.014,38 kr. Korrigeres for dette viser resultatet af årets ordinære 

drift er et overskud på 392.215,52 kr. Der var budgetteret med et overskud på 232.000 kr. 
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Arbejdet med tagrenoveringen igangsættes i 2023, hvor det er optaget i budgettet som en ekstraordinær 

udgift. 

Specifikation af driftsindtægter og udgifter: 
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Indtægterne er budgetteret med 974.000 

kr. fordelt med  

• badmintonbaner 645.000 kr.  

• tennisbaner 286.000 kr. 

• parkering 18.000 kr.   

• kiosksalg 25.000 kr.  

Særlig udlejning af badmintonbaner har 

medført en merindtægt. 

 
 
 

 

 

På udgiftssiden er der på el-forbrug sket et fald, der i kroner svarer til 7.219 kr. i forhold til sidste år. Det 

store fald skyldes, at der i 2021 var ekstraordinært stort el-forbrug i forbindelse med renovering af 

baderum, hvor der var opsat varmeblæsere og affugtere. 

På varmeforbruget ses den modsatte effekt, idet der er anvendt 58.867 kr. mere end i 2021. Det skyldes, at 

hallen var lukket i store perioder i 2021, hvorfor der var tale om et reduceret forbrug af varme og varmt 

vand. 

Udgifter til alarm dækker over fast abonnement samt gebyr for udrykning i forbindelse med udløsning af 

alarmen. Der har i året været flere tilkald end tidligere. 

Udgift til bookingportaler, der dækker gebyr for elektronisk banebooking tor tennis- og badmintonbener, er 

forøget. Det skyldes en stor vækst i antal bookede løse banetimer under tennis og badminton. Der er 

direkte sammenhæng med de stærkt forøgede indtægter for løs udlejning. 

Udvendig bygningsvedligeholdelse dækker primært over maling af hallens gavl, der i flere omgange har 

været udsat for hærværk i form af graffiti og tacs. 
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Administration og bestyrelse 
Under posten "Administration og bestyrelse" registreres foreningens fællesudgifter og -indtægter, som for 

eksempel kontorhold, grundkontingenter, tilskud fra Dansk Firmaidræt og øvrige udgifter og indtægter, der 

ikke kan henføres til en enkelt aktivitet.  

Posten udviser et underskud på i alt 395.501,61 kr. mod et budgetteret underskud på 345.899 kr. 

Hovedposterne udviser følgende: 

Administration og bestyrelse         

  2019 2020 2021 2022 

Kontingent 184 164 144 148 

Dansk Firmaidræt 694 702 598 562 

Administrationsbidrag 96 65 59 70 

Øvrige indtægter 217 85 331 69 

Kontor 52 0 0 0 

Indtægter i alt 1.243 1.016 1.132 849 

     

Lønomkostninger 871 960 853 804 

Kontorhold 143 155 154 174 

Møder, kørsel, 
repræsentation mv. 45 22 31 31 

Diverse udgifter 10 11 4 196 

Aktivitetsudgifter 70 11 48 40 

Kontor 186 0 0 0 

Udgifter i alt 1.325 1.159 1.090 1.245 

 
Kontingent dækker grundkontingenter for enkeltmedlemmer og firmamedlemsskaber. 

Dansk Firmaidræt dækker over kvartalstilskud, som beregnes i forhold til aktivitetsmedlemmer. Der har de 

seneste år været et faldende bidrag, idet aktiviteten generelt har været dalende. I 2022 er indtægten 

reduceret med ca. 36.000 kr. i forhold til 2021. Det må forventes, at der som følge af dalende aktivitetstal, 

vil være yderligere fald i denne væsentlige indtægtskilde i 2023 og årene efter. 

Administrationsbidrag er i regnskabet forøget med 11.000 kr. Posten beregnes med 5% af udvalgenes 

stævneindtægter. Da disse er øget i 2022 i forhold til tidligere år, giver det et højere bidrag til dækning af 

fællesudgifterne.  

Øvrige indtægter indeholder kontorhjælpstilskud fra Dansk Firmaidræt, gebyr for indberetninger samt 

opkrævningsgebyr.  

Posten viser et stort fald i forhold til 2021, hvilket skyldes, at der på denne konto blev bogført indtægter for 

292.115 kr. som en del af kompensation for manglende indtægter som følge af Covid-19.   
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Lønomkostningerne er i 2022 reduceret 

med ca. 47.000 kr., i forhold til 2021, 

hvilket skyldes fratrådt medarbejder og 

deraf følgende vakance.   

Stillingen er genbesat den 1. november 

2022.  

Lønomkostningerne udgør i 2022 ca. 

790.000 kr., hvilket svarer til ca. 63.5% af 

de samlede udgifter til administration. 

 
 
 
 

Under posten kontorhold er der indkøbt nyt og tidssvarende IT-udstyr til den nye medarbejder på kontoret. 

Udgiften er delvis dækket af kontorhjælpstilskud fra Dansk Firmaidræt. Derudover dækker posten udgifter 

til revision, porto og gebyrer, telefon og internet, forsikring og kontorartikler. 

Møder, kørsel og repræsentation indeholder udgifter til foreningens repræsentantskabsmøde, 

formandsmøder og lignende i Dansk Firmaidræt, kørselsudgifter og repræsentative gaver. 

På posten aktivitetsudgifter er der bogført udgifter til nytårskur for frivillige. Endvidere er der afholdt 

udgifter til ”kick-off” seminar for udvalgsmedlemmer og bestyrelse, hvortil der var indbudt foredragsholder. 

Endelig indgår udgifter til ”Kvinders motionsdag” og ”Mænds motionsdag” på denne post. 

 

På diverse udgifter er der bogført 195.756 kr. som konstateret tab på debitorer, idet der i året afskrevet 

gamle og uerholdelige tilgodehavender for perioden 2015-2021.  

Renter og udbytter – indtægt 23.366,00 kr. (Budget 0 kr.)  

 

Idrætsafdelingerne 
Idrætsafdelinger under ét - resulterer i 2022 et overskud på 58.442,88 kr. mod et budgetteret 
overskud på 4.934 kr.  
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De enkelte udvalgs regnskabsresultater (negative tal - er overskud): 

 
 
Udvalgene budgetterer og regnskabsaflægger indenfor reglerne, således at udvalgets budget og regnskab 

ikke må gå i underskud. Som hovedregel bliver dette princip efterlevet, men det kan i særlige situationer 

forekomme, at forhold medfører et underskud. Udvalget kan i enkeltstående og begrundede tilfælde søge 

om tilladelse til at aflægge et regnskab der er i underskud.  

Der foreligger alene ansøgning fra et udvalg, der varslede et underskud, som imidlertid ikke blev realiseret. 

Øvrige underskud er ikke ansøgt eller begrundet, hvilket ikke er i overensstemmelse med gældende regler. 

Udvalgene skal derfor i fremtiden tilpasse deres udgifter og indtægter, så balance opnås. 

Efter to år med restriktioner som følge af pandemien, er der som beskrevet under aktivitetsmedlemmer en 

reduktion i aktiviteterne. Det kan også aflæses i stævneindtægterne, der på trods af en stigning i 2022 

fortsat ligger ca. 27% lavere end i 2019, der er det seneste år før pandemien. 
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Status: 
Foreningens samlede aktiver udgør ved udgangen af regnskabsåret 5.341.252,67 kr.  

Fratrukket kortfristet gæld på i alt 737.577,40 kr. giver det en egenkapital på 4.603.675,27 kr. 

 
 

En væsentlig årsag til faldet i egenkapitalen skal ses i, at der er på balancen foretaget en nedskrivning af 

værdien af foreningens værdipapirer med 454.470,14 kr., hvilket skyldes den generelle udvikling på 

markedet. 

 

Under passiver er der registreret hensættelser således: 

 Hensat i året Hensat i alt 

Fodboldudvalget til tilskud ESCG 0 89.718,31 

Billardudvalget til nye billardborde 5.000,00 30.000,00 

Gocartudvalget til annoncering 0,00 2.000,00 

KFIU-hallen til forbedringer 50.000,00 50.000,00 
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Udviklingsplan for Firmaidræt Storkøbenhavn 
Som skrevet indledningsvis var vi tvunget til at handle hurtigt for at være klar til 2023 og ændre på bl.a. 

faldende medlemstal. I samarbejde med Dansk Firmaidræt fik vi som noget af det første ansat vores egen 

udviklingskonsulent på fuldtid, som skulle arbejde med sociale medier, udvikle eksisterende aktiviteter, stå i 

spidsen for events samt etablere kontakt til arbejdspladserne. Mathilde blev ansat 1. november 2022. 

Dernæst blev alle udvalg, revisorer og bestyrelse i Firmaidræt Storkøbenhavn inviteret til kickoff dag 

faciliteret af Dansk Firmaidræt. Det afstedkom vores helt egen Avistidende, som blev udsendt til alle. Avisen 

er nu bestyrelsens arbejdsredskab fremadrettet, og vi håber den kan være med til at give vores forening et 

løft i den rigtige retning. 

 

 

 

 

Erhvervs- og produktionsskolerne 
Der blev afholdt et mindre Ung Cup stævne i efteråret 2022. 
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Landsdel Øst og Region Hovedstaden 
Strukturen er fastsat i Dansk Firmaidræts vedtægter. Der er ikke tillagt beslutningskompetencer til de to 

organer, idet formålet med de to organer først og fremmest at give medlemsforeningerne mulighed for 

sparring, gensidig inspiration og erfaringsudveksling. 

Landsdel Øst holder som regel et årligt møde, hvor hver forening har mulighed for at deltage med maks. 

fem personer. I Region Hovedstaden holdes møde efter behov – et til to om året – hvor de tilknyttede 

firmaidrætsforeninger har en fast repræsentant samt mulighed for at møde med yderligere en person til 

møderne. Firmaidræt Storkøbenhavns faste repræsentant i Region Hovedstaden er Gitte Nielsen.  

I 2022 var Rikke Line Klockars Jensen tilknyttet Landsdel Øst og Region Hovedstaden som 

udviklingskonsulent, men valgte ved udgangen af 2022 af søge nye udfordring. Forbundet er nu i proces 

med at finde en ny udviklingskonsulent, der er tilknyttet Landsdel Øst og Region Hovedstaden, hvis opgave 

bl.a. er at vejlede og hjælpe med udvikling, organisationsopgaver, uddannelse og forholdet til offentlige 

myndigheder og samarbejdspartnere. 

Hvis du har læst hertil, har du vundet en flaske vin, som du får udleveret til repræsentantskabsmødet. Giv 

kontoret besked senest onsdag d. 26. april. 

 

European Company Sport Games 
European Company Sport Games (ECSG) afvikles normalt hvert år skiftevis med vinterfestival i lige år og 

sommerfestival i ulige år.  

Dog blev sommerfestivalen i Arnheim, som oprindeligt skulle have været afviklet i 2021, gennemført i 2022, 

hvor omkring 4.000 deltog. Vi var som altid repræsenteret bl.a. ved Bispebjerg Hospital. 

I 2023 afholdes festivalen i Bordeaux i dagene fra den 14. til 18. juni og ligeledes vil Firmaidræt 

Storkøbenhavn være repræsenteret ved Bispebjerg Hospital. 

 

Events 
Firmaidræt Storkøbenhavn inviterede til Mænds Motionsdag i efteråret, hvor der skulle spilles pickleball et 

par timer med efterfølgende pølsevogn og fadøl. Desværre måtte vi aflyse grundet manglende deltagere, 

hvilket var rigtig ærgerligt.  

Til gengæld fik vi afviklet Kvindernes Motionsdag, hvor vi skulle udfordres med fit-dance. Vi havde et par 

herlige timer med stor koncentration, sved på panden samt masser af grin afsluttende med sandwich og 

drikke. Et rigtig godt arrangement til stor glæde for deltagerne. 

Bike & Run Stafetten blev aflyst grundet for få tilmeldte. I 2023 vil der komme et nyt koncept i stedet for. 
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Fra Kvindernes Motionsdag i november 2022, hvor der blev danset fit-dance og efterfølgende mad og hygge. 

 

Firmaidræt Open 
Firmaidræt Open 2022 blev afviklet den 10.-12. juni i Aarhus. Her deltog bl.a. 110 petanquespillere fra hele 

landet. Ca. 25% af deltagerne kom fra Firmaidræt Storkøbenhavn, hvor vi var repræsenteret med 28 spillere 

fra 6 klubber (SAS, Renholdet, Pet Balls, Radiometer, ABA og TIK).  

I single var 14 af 46 spillere fra Firmaidræt Storkøbenhavn, hvor den bedst placerede var Rolf Gratved, SAS 

på 4.-pladsen. I double var 14 af de 52 deltagende par fra Firmaidræt Storkøbenhavn. Doublerækken blev 

vundet af Rolf Gratved og Arno Dyrberg, SAS. Af 29 deltagende hold i triple kom 8 fra Firmaidræt 

Storkøbenhavn og her blev det bedst placerede hold Doris Berg, Bente Maag og Arno Dyrberg, SAS, der 

sluttede på 6.-pladsen. 

Dansk Firmaidræt har besluttet, at fremover skal det landsdækkende Firmaidræt Open kun afholdes i lige år 

dvs. næste gang i 2024. I stedet har Dansk Firmaidræt lagt op til, at der i ulige år afvikles tre regionale 

idrætsarrangementer. I 2023 skal Firmaidræt Storkøbenhavn således afholde fodbold, håndbold og 

badminton i Rødovre. 

 

Københavns Kommunes idrætsfaciliteter 
En meget stor del af vores aktiviteter afvikles i Københavns Kommunes idrætsfaciliteter (fodboldbaner, 

idrætshaller, svømmehaller, petanquebaner mv.). De faciliteter, som vores afdelinger får stillet til rådighed, 

er i det store hele tilfredsstillende.  

Som alle ved indførte kommunen gebyr for brug af faciliteter. For året 2022 modtog vi først opkrævning for 

hele året i januar 2023, og i første omgang var den som sædvanlig ikke korrekt. Vi fik efterfølgende tilsendt 

ny og korrekt opkrævning. Firmaidræt Storkøbenhavn er repræsenteret i Valby bruger bestyrelse ved 

bestyrelsesmedlem Kim Christiansen. 
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Idrætsforum København 
Idrætsforum København arbejder politisk for at sikre de bedste betingelser og udviklingsmuligheder for den 

organiserede idræt i København, og er et samlet talerør til Københavns Kommune. Derudover indbyder 

Idrætsforum København ligeledes til konferencer, debat med kulturpolitikere samt temamøder. 

Styregruppen består af repræsentanter fra DGI Storkøbenhavn, DIF og Firmaidræt Storkøbenhavn - hvor 

formand Jeanette Thornberg sidder med – samt repræsentanter fra Folkeoplysningsudvalget.         

I januar var der valg til Folkeoplysningsudvalget og her blev Asger Gaard valgt som suppleant til Helle 

Barslev fra KU Studenteridræt. Det var vigtigt for os at have repræsentanter for voksenidrætten siddende i 

Folkeoplysningsudvalget.              

Firmaidræt Storkøbenhavn har deltaget ved alle Dialog- og netværksmøder med foreninger i Københavns 

Kommune, som er møder for de store og toneangivende foreninger i kommunen.  

 

www.fskbh.dk  
www.fskbh.dk er Firmaidræt Storkøbenhavns hjemmeside. Ved udgangen af 2022 har hjemmesiden fået 

en større makeover. Idrætsgrenenes sider er blevet opdateret og har fået flere undersider. Idrætsgrenenes 

”hovedside” er især til for potentielle nye medlemmer og er bygget op med udgangspunkt i ”hvornår, hvor, 

hvem, pris og hvordan man kommer i gang”. Undersiderne er til idrætsgrenenes hovedaktiviteter, f.eks. 

holdturnering og stævner, hvor de eksisterende deltagere kan læse om tilmelding, finde reglement, 

kampprogrammer mv. Der er desuden en udvalgsside, hvor der kan findes kontaktoplysninger på udvalget 

samt referater fra årsmøder.  

Enkelte idrætsgrene har stadig egen hjemmeside. Det er bestyrelsens ønske, at alle idrætsgrene benytter 

fskbh.dk som deres hjemmeside fremover. I det omfang det er muligt, ønskes det desuden, at 

hjemmesidens tilmeldings- og betalingsfunktion ”F-shop” benyttes.  

Mathilde har været i dialog med flertallet af udvalgene omkring ønsker til egen side. De sidste idrætsgrene 

bliver rettet til i løbet af 2023. 

Der er kommet tre nye faner i toppen hjemmesiden – Events, Bliv en aktiv arbejdsplads og Bliv Frivillig. 

Øverst på forsiden er der bannere med de events, aktiviteter og tilmeldinger, der er ”aktuelle lige nu”.  

 

Nyhedsbrev  
Nyhedsbrevet fik også nyt layout i efteråret 2022, som gør det meget mere indbydende at læse. 

Nyhedsbrevet sendes fra 2023 kun ud ca. én gang om måneden og indeholder primært invitationer fra 

events, stævner, turneringer mv. og gode historie fra afviklede arrangementer. Det sendes både ud til 

medlemmer og andre interesserede og formålet med nyhedsbrevet er især at få interesserede, der endnu 

ikke er medlemmer, til at benytte vores aktiviteter – samt til at rekruttere på tværs af idrætsgrene. Vores 

erfaringer siger os, at dem der allerede deltagere i specifikke idrætsgrene bedst kontaktes via mail fra 

afdelingerne selv, når de eks. skal inviteres til et stævne eller en ny sæson. 

 

http://www.fskbh.dk/
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Firmaidræt Storkøbenhavns kontor og administration  
I sommeren 2022 afsluttede Firmaidræt Storkøbenhavn samarbejdet med Mette Jul, da hun ville noget 

andet. I stedet blev Mathilde Risom Mathiasen pr. 1. november ansat som udviklingskonsulent. Mathilde 

har i den korte tid hun har været ansat virkelig fået sat gang i Firmaidræt Storkøbenhavn, med mange nye 

tiltag. 

I efteråret blev der også ansat en unge kvinde fra Ukraine til at gøre rent og passe det udendørs areal.  

Der er fire ansatte, hvoraf to er fuldtidsansat og de 2 andre har mellem 8 og 20 timer om ugen. 

 

FSKBH-anlægget/KFIU Hallen i Valby  
I slutningen af 2022, er håndværkere startet på at skifte tagpappet på den ene side af hallens tag, da der 

kom vand på badmintonbanerne når det regnede. I 2023 bliver der lagt ny overdækning på 

ovenlysvinduerne, da vandet også kom ind her. 

Udlejningen har i 2022 er igen endelig normal efter at have været påvirket af Corona. For 

badmintonudlejningens vedkommende, så er udlejningen for kontrakter steget med 200.000 kr., og løs 

udlejning er også steget med næsten 200.000 kr.. 

For tennisbanernes vedkommende, så har der i 2022 været faldende tilslutning med ca. 100 medlemmer, 

dog har den løse udlejning været højere i 2022 end i 2021. Tennisbanerne og badmintonbanerne udlejes 

også gennem en online portal, så ledige tider kan lejes ud.  

Både medlemsklubber, enkeltmedlemmer og andre, der er interesseret i at leje badminton- eller 

tennisbaner på idrætsanlægget i Valby, er meget velkomne til at kontakte Firmaidræt Storkøbenhavns 

kontor for at få nærmere oplysninger om mulighederne. 

 
Nyt tag er på vej på KFIU Hallen på en flot vinterdag (før tennisbanerne var klargjorte til ny sæson) 
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Afslutning  
Dette var en gennemgang af, hvad bestyrelsen har valgt at berette om på det overordnede plan fra den 

forgangne sæson.  

Helt som vi plejer har vi placeret afsnittet med beretninger fra vores idrætsafdelinger som et appendiks til 

beretningen, så fortsæt endelig læsningen. 

Her til sidst skal der lyde en kæmpe tak til alle jer, som i det forløbne år har ydet en frivillig arbejdsindsats til 

gavn og glæde for Firmaidræt Storkøbenhavn. Uanset om jeres indsats er ydet som leder i en af vores 

klubber, udvalgsmedlem i en vores idrætsaktiviteter eller som hjælper ved vores arrangementer, er den af 

uvurderlig betydning for Firmaidræt Storkøbenhavns fortsatte eksistens. Det er ikke mindst jeres 

fortjeneste, at Firmaidræt Storkøbenhavn er og fortsat vil være en spændende idrætsforening. 

Valby, den 7. april 2023 

Jeanette Thornberg  

Formand 
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Idrætsafdelingerne 
Som nævnt i punktet afslutning, er der selvfølgelig også i den skriftlige beretning en kort orientering fra 

vores afdelinger om deres idrætsaktiviteter i det forløbne år, idet idræt er og bliver vores kerneaktivitet.  

 

Bordtennis 
Vi har afviklet bordtennisrækkerne i elite, 1- og 2.division. Medlemmerne har været glade og alle kampe er 

stort set blevet spillet uden aflysninger. Vi forsøgte at afvikle vores efterårsstævne i uge 42. Det var ikke en 

succes. Der var alt for få tilmeldte, helt sikker pga. efterårsferie. Så det tidspunkt afvikler vi ikke stævne på 

igen. Vi havde op til sæsonstart mistet 3-4 hold siden sidst. Det er vi selvfølgelig kede af, da det hele tiden 

gør at vi snart nærmer os at skulle fjerne 1 række mere. I min tid har vi nu fjernet oldboys og 3. division. 

Forsætter tendensen, så skal vi snart lukke 2 division også og vil kun have 2 rækker tilbage, hvor 

spredningen på styrke i top og bund vil være for stor. Vores årsmøde i maj og uddeling af præmier er altid et 

tilløbsstykke. Selvfølgelig pga. præmierne. Men også pga. at vi har hold meget fast i specialøl, stegt flæsk og 

persillesovs, samt dessert. Fra nogle klubber kommer alle mand af samme årsag.   

 

 

Fodbold 
Indefodboldstævner: 

Når nytåret er blevet skudt ind, så er det blevet tid til at skyde med fodbold til indefodbold, der som altid er 

med 4 spillere på banen og med bander. Det er et nyt stævne hver gang der bliver spillet, så man ikke er 

afhængig af, at skal flere weekender i træk. Men det er der så alligevel flere hold der gør, idet de tilmelder 

sig til flere weekender, og dermed holder sig i gang i januar og starten af februar. Det gav i år en fremgang i 

forhold til de sidste par år, så det har været en positiv udvikling.  
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Udefodboldturneringen: 

Når kalenderen så siger april, så er det tid til at 

komme på græs. Men det er efterhånden for en 

stor dels vedkommende kunstgræs der bliver 

spillet på. Når så turneringen er blevet skudt i 

gang, kan alle holdene komme ud og hygge sig 

på banerne i Valby Idrætspark og Kløvermarken. 

Det er nemlig der hvor de fleste af kampene 

bliver spillet. Men selvom det er sejren man går 

efter, så skal man også huske, at fællesskabet og 

de gode oplevelser, går hånd i hånd med at det 

også skal være hyggeligt at komme ud på 

banerne. Og det gælder også for dommerne, at alle hold skal være med til at skabe en god stemning, så 

kampene kan blive afviklet i god ro og orden. Og det bliver stort set alle kampe også. Flere af rækkerne var 

præget af mange jævnbyrdige kampe, og der var flere rækker der først blev afgjort på sidste spilledag. 

Enkelte rækker, var der to eller flere hold der sluttede af point i kampen om at blive rækkevinder, så det var 

indbyrdes opgør der afgjorde topstriden.  

Cupturneringen finaler: 

Cupturneringen blev igen i år afviklet som indledende 

puljekampe, så alle hold var garanteret minimum 2 kampe, og for 

de flestes vedkommende. Inden holdene gik på sommerferie. 

Derefter gik det runde for runde efter sommerferien, så der til 

sidst kun var to hold tilbage til selve finalen. Den blev som det har 

været en tradition i flere år, spillet på Kløvermarken, med 

efterfølgende spisning i KFB-klubhuset. Fællesspisning med 

præmieoverrækkelse, og håneret, samt sjove bemærkninger, 

skaber altid en god stemning efter en hård finalekamp. 

Resultaterne blev som følgende: Herresenior Joe Football Club 

(Ligaen) – De 5 Stjerner (7A1) 3 – 0. En meget lige kamp, selv om 

resultatet umiddelbart siger noget andet. Men godt målmandsspil 

i begge ender, gjorde, at det først var i anden halvleg der kom hul på bylden. Og alligevel var det 

jævnbyrdigt indtil det sidste. Oldboys/SOB Sydens Feriehuse (Sob Ligaen) – Terminalen (Oldboys Ligaen) 3 – 

2. En overraskende sejr til Sydens Feriehuse, der spiller i en række, der er en årgang ældre. Og så samtidig 

mod mestrene for den yngre årgang, hvilket vidner om at fight betaler sig, hvis man vil vinde fodboldkampe.  

Fremtiden:  

Vi står nu i den situation, at der skal findes et helt nyt fodboldudvalg. Og hvis vi kigger bagud, så har der 

været meget lidt udskiftning igennem mange år, så derfor er det selvfølgelig en udfordring, at der på én 

gang skal findes nye folk, da der ikke er gengangere fra det tidligere udvalg, som ønsker at fortsætte. Men 

det er måske også på tide, at nye kræfter med nye idéer kommer til, og ser på fremtiden med helt friske 

øjne. For der er ingen tvivl om, at når man har siddet i udvalg i mange år, så falder man for let til rutine, og 

så udvikler man sig ikke. Nu er der så mulighed for, at nye friske kræfter måske med helt ny inspiration, 

prøver nye ting af, til glæde for dem, der endnu ikke har spillet fodbold i Firmaidræt Storkøbenhavn. Nye 

tiltag kan også lokke nye spillere og hold til, og både bestyrelsen samt kontoret bakker naturligvis op og 

støtter nye idéer. Udvikling er noget hele Firmaidræt Storkøbenhavn har på dagsordenen, så endnu flere kan 

være med i fællesskabet.  
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Petanque 
Holdturneringen 2022: 

Antal deltagende hold i årets holdturnering er det største i de 24 år, hvor vi har haft turnering i 

firmaidrætten.I år var der rekordtilmelding til holdturneringen, Med 12 hold i 3.-mandsrækken, 2. Division 

var vi nødt til at finde en alternativ turneringsform for rækken. Vi valgte opdeling i 2 puljer a 6 hold, som 

blev afviklet som dobbeltturnering inden sommerferien. Herfra gik de 3 bedst placerede hold i hver pulje til 

A-slutspil og de 3 øvrige hold fra de 2 puljer til B-slutspil. Begge slutspilspuljer blev afviklet som 

enkeltturnering efter sommerferien. Holdturneringen er forløbet godt med mange gode og spændende 

kampe, og klubberne har været gode til at selv at finde alternative datoer til afvikling af flyttede kampe. 

Triple-mesterskaber: 

Triple-mesterskaberne, der afvikles efter det schweiziske stigesystem, blev spillet onsdag den 8. juni. Der var 

tilmeldt 18 hold fordelt på 10 klubber. Der blev spillet 4 runder. Et hold vandt alle 4 kampe, medens 5 hold 

vandt hver 3 kampe, hvilket betød, at placeringerne fra nr. 2 til 6 blev afgjort efter scoreforskel. Udover 

gavekort til de 3 bedst placerede hold, blev der uddelt 4 lodtrækningspræmier blandt øvrige deltagere. 

Årets vindere blev:  

Double-mesterskaber: 

Double-mesterskaberne, der afvikles efter det schweiziske stigesystem, blev afviklet lørdag den 8. oktober. 

Efter to år med mange deltagere måtte vi i år konstatere, at interessen for at deltage var den laveste 

nogensinde. Der deltog kun 12 hold fordelt på 7 

klubber. Trods begrænset tilmelding besluttede vi 

at gennemføre årets mesterskaber.  

Fastelavnsstævne 2022: 

I år blev fastelavnsstævnet holdt lørdag den 26.2., 

som var i fastelavnsweekenden. Der var tilmeldt 

26 deltagere fra 6 klubber, hvilket er lige i 

underkanten i forhold til de udgifter, som vi har 

ved at afvikle stævnet. Stævnet blev afviklet som 

doublestævne over 3 runder med skiftende 

makkere. Mellem 2. og 3. runde var der tid at nyde 

den medbragte frokost og ”slå katten af tønden”, 

hvor der som sædvanlig var to tønder (en til 

pigerne og en til drengene).  

 

 

 

Skydning 
I skytteafdelingen er der blevet afholdt et forårs- og efterårsstævne i 2022 på 15m. Til disse stævne var der 

også indbudt ikke FSKBH skytter. Disse blev indbudt for, at stævnerne kunne blive til noget og havde god 

deltagelse. Dog viste det sig, at det kun havde interesse fra ganske få skytter fra Firmaidræt Storkøbenhavn. 

Derudover har vores arbejde bestået af salg af vores våben men henblik på at nedlægge skytteafdelingen. 

 



 

Side 23 af 23 
 

Svømning 
2022 blev året uden corona-restriktioner, hvilket betød at vi atter kunne komme i svømmehallen i hele 

sæsonen. Året har været godt! De gamle svømmere dukkede op og vi har også fået en fin tilgang af nye 

svømmere. 2022 blev også året hvor vi sagde farvel til Lis Thustrup i bestyrelsen og sagde pænt goddag til 

Solvej Nielsen, som trådte til i stedet for Lis. Lis har gjort et kæmpe stykke arbejde for svømmeafdelingen. 

Tusind tak, Lis.                                         

Men 2022 skulle ikke blive så lykkeligt endda    . Energikrisen ramte sidst på året svømmehallerne i 

Københavns Kommune, hvor man valgte at lukke for saunaerne. Det var ikke kærkomment blandt 

medlemmerne, men de svømmede sig i stedet til varmen    . Svømmeafdelingen afholdt den vanlige 

juleafslutning med gløgg og æbleskiver i Hillerødgade Svømmehal. 

 

 

 

Tennis 
Holdturneringen havde 15 hold. Derfor blev det til en 1.div. & en 2.div. Holdturneringen blev afviklet 

planmæssigt, dog var der en del kritik af banernes tilstand. Linjerne var skæve og lå også højt, så man kunne 

falde over dem. Der mangler udstyr til at rette højden på nettet m.v. Alt dette er kommunikeret videre og 

må formodes rettet til turneringen 2023. Jeg har talt med holdene løbende om de ønskede en anden 

struktur på turneringen. Det ønskes ikke. Det jeg har hørt fra en del hold i 2.div. er, at denne ønskes opdelt i 

en 2.div & en 3.div, da niveauet er for forskelligt. Dette kræver flere tilmeldinger af hold, som jeg forventer 

og har arbejdet på i år. Jeg har forsøgt at finde en ny person, som turneringsleder. Dette er ikke lykkedes 

endnu. Løsningen er at Niels Bogø fra kontoret laver turneringen sammen med mig og bliver kontaktperson 

under turneringen 2023.  

 


